

[Text]

House—and I believe all members here are supportive of it—I don't think there is any need to have people come and talk about the merits of the Victoria Cross. So I would withdraw my request to invite the people I had indicated as witnesses.

But there is one witness I would like to call. I have had some discussions indirectly with the chairman of the honours policy committee in the Privy Council. Those discussions have taken place indirectly, because I have not yet met him; I have talked to other people. I understand that committee has accepted the decision of the House and that its members understand that the House is now committed to this bill. The chairman's main concern is that we approach the matter properly. He did have some concerns about the method contained in the bill and would like a chance to address it.

So, Mr. Chairman, I would appreciate the opportunity to meet with the chairman of that committee and to invite him back here as soon as possible. If I could just have that authorization to discuss the matter with you and the clerk and to get him back before the committee as quickly as possible so he can look at the bill and identify any concerns that committee has, address them, and get back to the House—

Mr. Johnson (Calgary North): Excuse me, I don't exactly understand what Mr. Fee is saying. Just for the sake of clarity, is he saying he would like the committee to invite this person to appear as a witness?

Mr. Fee: That is exactly correct.

The Chairman: Is there general agreement then that we will adjourn to the call of the chair and that you will also empower the chairperson, if Mr. Fee requires it, to invite that person to come as our first witness?

We would sit sometime in early March—after the March break perhaps, because we only have next week, then we're off for a week. So if you'll be in touch with me, Mr. Fee, we will make all the arrangements.

Mr. Fee: As quickly as I can get him.

The Chairman: That being said, I would just like to commend you for the excellent work you've done on this bill as a private member. There are not very many private member's bills that get through, and when one does it reflects the hard work on the part of people in building the proper consensus. So I commend you for a job well done and hope it works out. If you need the committee, we will be here.

Mr. Fee: I appreciate that. I have appreciated the support I have received from all corners so far.

The Chairman: Is it agreed then that we adjourn to the call of the chair?

Some hon. members: Agreed.

The Chairman: The committee stands adjourned.

[Translation]

que tous les députés sans exception l'appuient—je ne pense pas qu'il soit nécessaire d'inviter les gens à défendre les mérites de la Croix de Victoria. Par conséquent, je retire cette demande.

Il est toutefois un témoin que j'aimerais inviter. Je me suis entretenu indirectement avec le président du Comité de la politique en matière d'ordres et de décorations au Conseil privé. Je parle d'entretiens indirects parce que je n'ai pas eu l'occasion de le rencontrer, mais j'ai parlé à d'autres gens. Si je ne m'abuse, ce comité a accepté la décision de la Chambre et reconnaît que la Chambre s'est engagée à l'égard de ce projet de loi. Son président voudrait que nous évitions de commettre des impairs. Il s'inquiète des modalités que définit le projet de loi et souhaiterait venir nous en parler.

Monsieur le président, je souhaiterais rencontrer le président de ce comité et que nous l'invitions donc à venir témoigner dans le plus bref délai. Je vous demande donc l'autorisation de discuter de la question avec vous et avec le greffier afin que nous puissions l'entendre le plus tôt possible et lui donner l'occasion d'exposer ses préoccupations avant que nous renvoyions le projet de loi à la Chambre. . .

M. Johnson (Calgary-Nord): Excusez-moi, je ne comprends pas très bien ce que dit M. Fee. En clair, veut-il que les membres du comité invitent cette personne à comparaître?

M. Fee: C'est cela.

Le président: Sommes-nous tous d'accord alors? Souhaitez-vous lever la séance jusqu'à nouvel ordre en demandant au président, selon la proposition de M. Fee, d'inviter cette personne comme premier témoin du comité?

Ce serait au début du mois de mars—après le congé de mars car il ne reste plus qu'une semaine d'ici là. M. Fee, nous allons faire le nécessaire si vous voulez bien me contacter.

M. Fee: Dès que j'aurai pu m'entretenir avec lui.

Le président: Cela dit, je tiens à vous féliciter du travail que vous avez accompli lors de la présentation de ce projet de loi d'initiative parlementaire. Il est très peu de projets de loi d'initiative parlementaire qui soient retenus et quand cela se produit, c'est le résultat d'un travail ardu de la part de ceux qui ont su réunir le consensus nécessaire. Je vous félicite de l'excellent travail accompli et j'espère qu'il sera couronné de succès. Vous pouvez compter sur l'appui du comité.

M. Fee: Je vous en remercie. Je suis content de l'appui que j'ai reçu de toutes parts jusqu'à présent.

Le président: Convenons-nous alors de lever la séance jusqu'à nouvel ordre?

Des voix: D'accord.

Le président: La séance est levée.